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Geacht 

college 
B & 

W, 
beste 

raadsleden, 

Met deze 
brief 

willen 
wij 

als bestuur van v.v. Enter Vooruit onze 

ernstige zorgen 
uiten over hoe het 

proces 
rondom de 

besluitvorming 
m.b.t. de nieuwbouw van de school 

op 
ons voetbalveld tot nu toe 

gelopen 
is. 

In 
onze 

ogen 
is het 

onmogelijk 
om 

in 
dit stadium al een 

goed 
besluit te kunnen nemen. 

Wij leggen 
u 

graag 
uit waarom 

wij 
dit vinden en verzoeken u 

nogmaals 

met 
ons 

in 

gesprek 

te 

gaan. 

Meer 
dan een 

jaar terug 
werden 

wij geconfronteerd 
met uw 

plannen 
rondom de nieuwbouw van de 

school. 
Hierop 

hebben 
wij 

het 
initiatief 

genomen 
om 

in 

gesprek 

te 

gaan. Vervolgens 
hebben 

wij 
een 

visie 
gepresenteerd 

en 
zijn 

met alle stakeholders 
in 

gesprek gegaan, 
waaronder alle fracties en het 

college. Wij 
hadden het idee dat de 

verantwoordelijke 
wethouders en raadsleden enthousiast waren 

over ons initiatief en dat we samen een 

integrale visie 
zouden 

ontwikkelen, waarbij 
er duurzaam 

wordt 
gekeken 

naar 
kosten, 

leefbaarheid 
en de meerwaarde voor het 

dorp, 
maar ook voor onze 

vereniging 
en omwonenden. 

Dit werd ook 
bevestigd 

in 
de 

raadsvergadering 
van 

april 
2023 waarin besloten is om ons veld aan 

te 

wijzen 
als 

beoogde 
locatie. 

In 
deze 

vergadering 
werd besloten om 

ontsluiting 
en kosten verder te 

onderzoeken en werd 
aangegeven 

door alle 
fracties 

dat 
wij 

als v.v. Enter Vooruit zeker niet slechter en 

zelfs beter van dit 
plan 

moeten worden. Zie hiervoor ook 
:https://youtu.be/KYbkTeAlz-M 

of 
scan voor het 

gemak 
even de 

qr-code: 

  (geanonimiseerd)
Inmiddels 

zijn 
we een 

jaar 
verder en hebben 

we, 
meestal 

op 
ons 

initiatief, 
meerdere 

gesprekken 

gevoerd. 
Enter Vooruit 

heeft 

altijd aangegeven, 
het 

belangrijk 

te 
vinden dat de nieuw 

te 
bouwen 

school zo snel 
mogelijk 

wordt 
gerealiseerd. We begrijpen 

daarom de keuze van het 
2-sporenbeleid, 

dat de bouw van de school 
prioriteit 

heeft 
en dat de 

gezamenlijke 
visie 

op 
het 

gebied 
rondom ons 

sportpark 
een tweede 

project 
is dat er 

bij 
naast 

loopt. 

Wij 
vinden niet dat u nu al een besluit kunt nemen. Het is ons als 

voetbalvereniging 

tot 

op 
de 

dag 
van 

vandaag nog 
niet 

duidelijk 
hoe 

wij gecompenseerd 
worden. Laat staan dat 

wij enig 
zicht hebben 

op 

hoe 
wij 

hier beter van 

gaan 
worden. 

Wij 
missen 

in 
het 

stedenbouwkundig plan 
het nieuwe veld van 

vv. Enter 
Vooruit, 

de 
weg 

en 

brug 
hier naar 

toe, 
etc. Verder missen 

wij 
het 

gesprek 
hierover en 

gaat 
u 

ervan uit dat 
wij 

akkoord 
gaan 

met 
het 

afsluiten 
van ons 

sportpark 

vanaf 
de 

Sportlaan. 
Het is ons 

verder niet 
duidelijk 

of het nieuwe veld 
mag 

worden 
ingericht 

als 
trainingsveld 

met 



   (geanonimiseerd)

wedstrijdverlichting. We 
weten ook 

niet 
wat we in de toekomst met ons 

clubgebouw 
moeten nu die 

straks niet meer centraal 
op 

ons 

sportpark ligt. 

Kortom, 
dit 

zijn 
allemaal zaken die naar onze 

mening 
als eerste 

besproken (hadden) 
moeten worden. 

Immers: dit is 
stap 

1 in 
het hele 

nieuwbouwproject. 
Eerst een nieuw veld voor ons en dan 

beginnen 

met bouwen 
op 

ons oude 
veld, niet 

andersom! 

Daarom hadden 
wij 

ook 
graag 

met 
u 

in 
de 

tussentijd 
een 

integrale 
visie ontwikkeld. We maken ons 

ernstige zorgen 
over de 

voortgang 
en de 

samenwerking 
hierin. 

We 
hebben het idee dat de bereidheid 

om een 

gezamenlijke 
visie 

te 

ontwikkelen, 
bewust 

getraineerd wordt, 
op 

de 
lange 

baan 
geschoven 

wordt of dat er 

geen 
visie en/of samenwerking gewenst is. 

Op 
ons eerste verzoek van 

8 
augustus 

2023 
moeten 

wij 
nog 

steeds uitsluitsel 
krijgen. 

Tot nu 
toe 

vinden 
wij 

de 
samenwerking op 

dit 
gebied 

meer dan 
teleurstellend, 

zeker 
gezien 

de 
ontwikkeling 

in andere 
gemeenten 

waarin 
initiatieven voor 

een 
MFA met 

veel enthousiasme worden omarmd. 

Kortom: 
wij 

voelen ons totaal 
niet serieus 

genomen. 
En dat 

is gek, 
refererend aan bovenstaand 

filmpje waarin het 
college 

door de 
gemeenteraad 

met 
een 

duidelijke boodschap op pad 
is 

gestuurd. 

U heeft de 
participatie gebruikt 

als middel en niet als doel en dat is een 
gemiste 

kans. 
In 

uw 

plannen 

wilt u 

graag 
dat 

burgers 
en 

belanghebbenden participeren. 
Ons inziens 

heeft 
u dit als middel 

gebruikt 

om te informeren. 
Wij 

missen 
hier in consultatie met als doel 

samenwerking. 

Vanuit Enter Vooruit 
gaan 

wij 
ervan uit dat het 

duidelijk 
is en 

moet 

zijn 
hoe 

wij 
worden 

gecompenseerd 
vóór 

besluitvorming. 
Verder 

hopen wij 
dat u ons 

toestemming geeft 
om de minimale 

haalbaarheid van onze 

gepresenteerde 
visie en de haalbaarheid 

te 
onderzoeken naar de 

vorming 
van 

een MFA. 

Hopelijk 
kunnen we samen 

alsnog 
tot een 

integrale visie 
op 

ons 

sportpark 
komen . 

Wij 
verwachten dat u ons hierover voor 26 

maart informeert 
. 

Uiteraard 
blijven wij 

graag 
constructief met u 

in 

gesprek. 

Met 
sportieve groet, 

Namens het bestuur van v.v. Enter Vooruit 


